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1. Vlissingen station: dé mobiliteitshub in de regio. Interessante 
ontwikkeling. Wordt bij de ontwikkeling rekening gehouden met de 
toegankelijkheid van het gebied en de voorzieningen voor een ieder? 
Voor ons is het belangrijk dat toekomstige gebruikers bij de uitwerking 
worden meegenomen. Investeren in de voorbereiding geeft winst bij de 
realisatie. 

Ja, de gemeente Vlissingen, die dit onderdeel trekt, betrekt gebruikers bij 
de verdere ontwikkeling van het gebied.  
Het betreft de doelgroepen inwoners, reizigers, studenten, toeristen en 
forenzen. Toegankelijkheid van het gebied, ook voor mindervalide 
mensen, speelt zeker een belangrijke rol en wordt zeker meegenomen. 

2. Maakt de Westerschelde Ferry onderdeel van de mobiliteitshub en zo ja, 
wordt hiermee de continuïteit van deze verbinding gegarandeerd?  

Aangezien vanuit PS eerder is aangegeven de continuïteit van de 
Westerschelde Ferry te willen garanderen, is er geen aanleiding om in het 
kader van dit project aan de continuïteit te twijfelen. Het verbinden van de 
Westerschelde Ferry met andere mobiliteitsvormen en de beleving van 
het gebied maken onderdeel van dit initiatief uit. Zoals eerder in de 
plannen voor de Westerschelde Ferry beschreven, draagt dat bij aan het 
aantrekkelijker maken van de Westerschelde Ferry voor de reiziger. 

3. Er staan meerdere aanbestedingen op het programma. Komen Zeeuwse 
bedrijven hiervoor in aanmerking? Anders geformuleerd: hoe stimuleert 
GS dat Zeeuwse bedrijven in aanmerking komen? 

Bij Nationaal Openbare en Europese aanbestedingen kunnen Zeeuwse 
bedrijven, indien zij voldoen aan de geschiktheidscriteria, inschrijven op 
een opdracht. Onderscheid maken in inschrijvingen op grond van 
vestigingsplaats van een leverancier is volgens de aanbestedingswet niet 
toegestaan. Voor aanbestedingen onder de Nationale en Europese 
drempels worden, indien geschikt geacht, bij voorkeur Zeeuwse 
leveranciers uitgenodigd indien de aanbesteding door de Provincie wordt 
uitgeschreven.  
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4. Onderzoek waterstof-hub en onderzoek 380 KV. Waarom is de provincie 
geen opdrachtgever bij deze onderzoeken? 

De onderzoeken waterstofhub en 380kV zijn deelprojecten van de 
programma’s Hydrogen Delta en Spark Delta van het 
samenwerkingsverband Smart Delta Resources (SDR) waarin industriële 
bedrijven, netwerkbedrijven, havenbedrijf NSP en overheden participeren. 
Het is derhalve logisch dat SDR met de nodige inhoudelijke kennis van 
zaken, in samenwerking met onder meer NSP en provincie, actiehouder is 
voor deze onderzoeken. De provincie is partner en medefinancier van 
deze uitvoeringsorganisatie. 

5. Zorg.  

• Lukt het om voldoende opleidingsplaatsen voor huisartsen in Zeeland te 
realiseren? Kan de provincie daarbij -zo nodig- stimuleren?  

• En, de inzit is gericht op huisartsen. Is ook gesproken over tandartsen?  
 
 

Wat betreft extra opleidingsplaatsen zijn door de inzet van zowel de 
Zeeuwse Huisartsen Coörporatie (ZHCO) als Nucleuszorg in de laatste 
maanden diverse Zeeuwse huisartsen bereid gevonden om opleider te 
worden. Daarvoor moet nog wel een procedure doorlopen worden. 
Vanzelfsprekend is hierbij ook sprake van natuurlijk verloop. Voor 
september a.s. zijn er 6 fulltime opleidingsplaatsen in Zeeland 
beschikbaar. Ook wat betreft de tweedejaars plaatsen wordt –naar wij 
begrepen- samen opgetrokken met de huisartsenopleiding.  
 
In overleg met het Ministerie van VWS en beide huisartsenorganisaties 
zal bezien worden of en zo ja op welke wijze ons college hierbij een rol 
van betekenis kan vervullen bij het wegnemen van eventuele 
beperkingen. 
De beroepsgroep van de tandartsen maakt geen deel uit van het 
Compensatiepakket Marinierskazerne.  

6. Fiche E investeringsfonds 

• Er wordt 20 miljoen gereserveerd. Is het reëel dat voor dit bedrag 400 
hoogwaardige banen bij kennisintensieve bedrijven kunnen worden 
gecreëerd?  

• Welke voorwaarden worden gesteld aan de bedrijven die geld krijgen uit 
deze pot? Er staat nu alleen dat het “kennisintensieve bedrijven” moeten 
zijn. Worden ook andere criteria gesteld zoals duurzaamheid, 
maatschappelijk verantwoord ondernemen, en eventueel aansluiting bij- 
en samenwerking met bij de Zeeuwse kenniscentra en kennisnetwerken.  

 

Op basis v.d. huidige fondsen (vallende onder de portfolio van het 
Investeringsfonds Zeeland BV) valt op te maken dat tegenover een 
investering van € 50.000 tenminste 1 fte werkgelegenheid staat. Met de 
uitbreiding van Investeringsfonds Zeeland BV worden de investeringen 
hoger en het type bedrijven mogelijk kapitaalintensiever. Voor een fonds 
van € 20 miljoen wordt dan een extra werkgelegenheid verwacht van 
tenminste 400 fte.  
 
Op basis van het vastgestelde Meerjarenplan gaat Impuls uit van twee 
strategische missies: 1. ‘CO2-reductie en verduurzaming in het mkb en 
het grootbedrijf’ en 2. ‘de economisch toekomstbestendige, leefbare 
delta’. Deze missies werken als een kompas voor de inzet van Impuls 
Zeeland, ook op het gebied van innovatiefinanciering.  
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